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Referat fra ordinær generalforsamling i Focus 24. februar 2022. 
 
Referent: Birgitte Strunge 
 
1. Valg af stemmetællere 
Brian Hollænder og Poul Erik Feldt blev valgt. 

  
2. Valg af dirigent 
Dirigenten må ikke være medlem af bestyrelsen. 
Per Hallum modtog valg. 
 
Dirigenten konstaterede, at indkaldelsen var rettidig; ingen indvendinger. 
 
3. Formandens beretning om klubbens arbejde i det forløbne år 
Formanden aflagde beretning.  
Se beretningen i bilag 1. 
 
Kommentarer til beretningen: 
Lars Bay gjorde opmærksom på, at der var 3 kiropraktorudstillinger i perioden. 
 
Lars opfordrede til, at bestyrelsen sender information til medlemmerne ved mail frem for kun i 
referater og mundtligt på klubaftener.  
Lars efterspurgte respons fra bestyrelsen, når han sender forslag. 
Lars spurgte, om bestyrelsesmedlemmer har andre roller end formanden, billedsekretær, kasserer 
og webmaster? Formanden svarede, at der ikke er andre formelle roller, og at 
bestyrelsesmedlemmerne fordeler arbejdet løbende. 
 
Formandens beretning blev vedtaget.  
 
4. Regnskabsaflæggelse 
Kasserer Henning Gade Sørensen fremlagde regnskabet. 
31. dec. 2021 var kassebeholdningen: kr. 77.348,- 
 
Regnskabet er revideret af Erik Johansen. Der er ikke fundet anledning til bemærkninger. 
Mange tak til Erik.  
 
OBS. Henning opfordrede til at huske at betale, når man bruger pap. 
 
Per Hallum spurgte til medlemsantallet.  
Henning oplyste, at der nu er 40 medlemmer. 
 
Der var ikke bemærkninger til regnskabet. 
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5. Behandling af indkomne forslag 
Der var ikke indkommet forslag til generalforsamlingen. 
 
6. Planer for det kommende år 
Formand Dan Petersen fremlagde. Bestyrelsens planer er bl.a.: 
 

- Stafetten 
- Månedens billede 
- Visning af kiropraktorbilleder 
- Coffee cup 
- Medlemmernes aften, hvor alle medlemmer kan byde ind på at stå for programmet på en 

klubaften, som f.eks. de oplæg der har været om ”Til Kanten” og nordlys.  
- Klubture 
- Teknikoplæg ved Flemming Thorsager 
- Aftener om deltagelse i konkurrence v. Linda Weng 
- Fototure 
- Nørdeaften 
- Compose 
- De Seje Leger 

 
Lars Bay foreslog, at klubben booker den 4. tirsdag i måneden til ad hoc arrangementer. Det kunne 
evt. prøves i en 3 måneders periode. Bestyrelsen tager det med videre.  
 
Per Hallum opfordrede til at klubbens medlemmer deltager aktivt på klubbens facebook-side, med 
likes, kommentarer m.v. 
  
7. Fastsættelse af kontingent 
[På aftenen blev der byttet rundt på punkt 7 og 8, så godkendelse af budget skete før fastsættelse 
af kontingentet.] 
 
Det blev drøftet, om kontingentet skal hæves til 375 kr. og beholdningen holdes på nuværende 
niveau, eller om vi fastholder kontingentet på 300 kr. og budgetterer med et underskud; dvs. at 
beholdningen reduceres. 
 
Per Hallum havde forskellige idéer, f.eks., om vi skal tænke mere i at have udstyr i klubben, der kan 
lånes, om der skal budgetteres med flere penge til foredrag for at inspirere medlemmerne. Det blev 
også fremført, at der kan afsættes flere penge til arrangementer.    
 
Flertallet besluttede at fastholde kontingentet på 300 kr. i lyset af at pengebeholdningen er 
forholdsvis stor. Der er også enighed om at have ambitioner, og at der ikke vil ske noget ved at 
bruge af beholdningen til fordel for medlemmerne.  
Kontingentets størrelse skal drøftes igen næste år.   
 
8. Godkendelse af budget 
Henning fremlagde budgettet for 2022. 
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Efter det fremlagte budget bliver der et underskud på 6.400,- 
Bemærk, at der ikke er afsat penge til køb af bøger, og at det afsatte beløb til foredrag er 3.000,- 
 
Budgettet blev godkendt. 
 
9. Valg af kasserer hvert lige år 
Henning Gade Sørensen var på valg. 
 
Henning genopstillede og modtog genvalg. 
 
10. Valg af menige bestyrelsesmedlemmer og 2 
suppleanter 

• I lige år vælges 2 bestyrelsesmedlemmer. 
 
Karl Erik Meilstrup og Carsten Kidmose er på valg. De 
genopstillede begge. 
 
Der var ikke andre, der ønskede at stille op. 
Karl Erik Meilstrup og Carsten Kidmose modtog begge genvalg. 
 
• Hvert år vælges 2 suppleanter. 
Posterne fordeles efter stemmetal, den med færrest 
stemmer er 2. suppleant. 
 
Nuværende suppleanter er Henrik S. Pedersen og 
Bernt Nielsen. De genopstillede begge. 
 
Benny Stæhr takkede ja til opfordring om at stille op. Herefter gav Bernt udtryk for, at han ville 
trække sig. 
 
Benny Stæhr og Henrik S. Pedersen blev valgt som suppleanter. 
 
Tak til Bernt for indsatsen. 
 
11. Valg af en revisor og en revisorsuppleant 
På valg er Erik Johansen og suppleant Jørn Hede 
 

Begge genstillede og modtog genvalg.  

12. Eventuelt 

Poul Erik Feldt kom med et forslag til bestyrelsen til overvejelse: Kunne der gives mulighed for, at 

klubben betaler for, at et medlem kommer på et kursus og til gengæld forpligter sig til at give sin 

nye viden videre til medlemmerne i klubben. 
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Jørn Hede foreslog, at klubben kunne udnytte faciliteterne i Nordre Fælleshus og arrangere en 

udstilling i hele huset i en weekend. 

* 

Bilag 1: Formandens beretning 

Bilag 2: Regnskab 2021 (signeret) 

Bilag 3: Budget 2022 

Bilag 4: Slides fra generalforsamling. 


